
Motie
Mobiliteitstransitiefonds Verstedelijking (in De Bogaard)

De Gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 17 december 2019

Constaterende dat:

 Het masterplan In de Bogaard veel nieuwe hoogbouw omvat waardoor veel woningen 
worden toegevoegd

 De verkeersdruk op de Beatrixlaan nu al zeer groot is 
 Een verlengde tunnel de wens van velen is, die de mobiliteit ten gunste kan bevorderen

Overwegende dat: 

 Door vele nieuwe inwoners in het gebied de verkeersdruk nog verder toeneemt 
 Mobiliteit een belangrijke factor is niet alleen in bereikbaarheid maar ook voor 

luchtkwaliteiten het geluidsniveau voor omwonenden
 Leefbaarheid incl geluidsniveau en luchtkwaliteit essentieel zijn in een omgeving met veel 

woningen 
 Het in het belang van de projectontwikkelaars is dat er woningen bijgebouwd kunnen 

worden
 Het in het belang van projectontwikkelaars is – tbv de verkoop van hun woningen- dat het 

leefklimaat goed is

Verzoekt het College:

1. Onderzoek te doen naar het introduceren van een mobiliteitstransitiefonds Verstedelijking; 
2. Daarbij mee te nemen of en hoe dit fonds bij kan dragen aan verschillende 

mobiliteitsoplossingen voor het gebied - zoals een tunnel;
3. Hierbij op te trekken met de provincie, het Rijk en te bekijken of ook Europese mobiliteits- en 

(gebieds)ontwikkelingsgelden (zoals EFRO) aan het fonds bij kunnen dragen (zoals 
cofinanciering);

4. Te bekijken hoe in het gebiedsfonds een fasering en afbakening kan worden gemaakt zodat 
ontwikkelaars bijdragen op basis van de ruimte die het project inneemt en de druk op de 
mobiliteit die het project veroorzaakt;

5. Werk te maken van de monitoring van het verkeer over de Prinses Beatrixlaan zoals 
afgesproken in het Bestuursakkoord Prinses Beatrixlaan (IB 19 019) en hier zelf het initiatief 
toe te nemen.

En gaat over tot de orde van de dag.
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